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توسعه نظام بيمه سلامت كش��ور به عنوان يكي از 
مهم ترين برنامه هاي كلي براي ارتقای خدمات درماني 
در سطح كشور همواره مورد تاكيد مسئولان بلندپايه 
نظام جمهوري اس��لامي قرار داش��ته است. بر همين 
اساس و با توجه به ماده 38 قانون برنامه پنجم توسعه 
سازمان بيمه سلامت ايران در مهرماه  سال 91 تشكيل 
شد تا به اين ترتيب خدمات پايه سلامت به طور يكسان 
به تمامی مردم درقالب يک سازمان ارايه شود. سازماني 
كه يكی از بزرگترين اصلاحات نظ��ام رفاه اجتماعی 
كشور به عهده آن نهاده شده و با تشكيل زمينه تحقق 
اهداف بلندی چ��ون عدالت محوری، ارتقای س��طح 
كيفي��ت در ارايه خدمات س��لامت، كاهش پرداخت 
هزينه از جيب بيمه شدگان، رفع همپوشانی بيمه ای 
و بسط و گسترش برنامه پزشک خانواده و نظام ارجاع 
در سراسر كشور فراهم شد. به اين ترتيب تمامي آحاد 
مختلف جامعه از يک پوش��ش بيمه پاي��ه اي درمان 
برخوردار خواهند بود و ديگر فردي در كش��ور وجود 
نخواهد داش��ت كه تحت پوش��ش هيچ بيمه درماني 
نباش��د. پ��س از آغاز ب��ه كار رس��مي اين س��ازمان 
فعاليت هاي ابتدايي كه بيشتر معطوف به تجميع منابع 
مالي سلامت و رفع همپوشاني بيمه هاي درماني بود، با 
سرعت انجام گرفت و درنهايت با همكاري بسيار خوب 
وزارت تعاون، كار و رفاه اجتماعي و به ويژه حمايت هاي 
صورت گرفته از سوي دولت يازدهم در ارديبهشت ماه 
 س��ال جاري ثبت ن��ام در س��امانه اين س��ازمان براي 
كليه افرادي كه تحت پوش��ش هيچ بيمه درماني قرار 
نداشتند، آغاز شد. حركتي كه به اذعان تمامي فعالان 
و صاحب نظران حوزه س��لامت، يك��ي از مهم ترين و 
موفق ترين اقدامات انجام گرفته در دولت تدبير و اميد 
در راستاي توس��عه رفاه عمومي بوده است. آمار بالاي 
ثبت نام در سامانه اين سازمان در همان روزهاي اوليه 
كه نش��ان از اس��تقبال خوب مردم داش��ت، بي شک 
نشان دهنده موفقيت و اهميت اين موضوع است. فشار 
اقتصادي وارد بر آحاد جامعه به ويژه اقش��ار كم درآمد 
به دلايل مختلف اعم از تورم بالا و افس��ار گسيخته و 
اعمال تحريم هاي ناجوانمردانه به ويژه در حوزه درمان و 
سلامت باعث شده بود كه درمجموع هزينه كمرشكن 
درمان با س��ير صعودي خود اقش��ار آس��يب پذير را 
تحت تاثير قرار دهد. حال با اين شرايط هزينه بستري 
يا تهيه دارو براي افراد فاقد بيمه به امري محال تبديل 
شده بود. به طوري كه براس��اس گزارشات و آمارهاي 
موجود، طيف وس��يعي از اين افراد با جمعيت نسبتا 
بالاي خود كه عمدتا از افراد محروم جامعه هس��تند 
به همين دليل از مراجعه به مراك��ز درماني و دريافت 
خدمات درماني به ويژه در خدمات بستري خودداري 
مي كردند. موضوعي كه در صحبت هاي س��يدمهدي 
ميرشاه ولد، سخنگوي س��ازمان بيمه سلامت ايران با 

»شهروند« نيز به آن اشاره شد. 
براساس آمار موجود تاكنون 9 ميليون و 296 هزار 
و 750 نفر در س��امانه بيمه س��لامت اي��ران ثبت نام 
كرده اند كه از اين تعداد براي 8ميليون و 200 هزار نفر 

دفترچه بيمه صادر شده است. سخنگوي بيمه سلامت 
با اعلام اين خبر به »ش��هروند« گفت: »با توجه به اين 
آمار ما به جامعه هدف خود دست يافته ايم و براساس 
پيش بيني هاي صورت گرفته، تعداد ثبت نام كنندگان 

در همين حدود باقي خواهد ماند.« 
سيدمهدي ميرشاه ولد با اش��اره به مدت زمان 2 تا 
3 هفته اي استعلام و صدور دفترچه براي متقاضيان 
گفت: »تفاوت در آمار ثبت نام كنندگان و دفترچه هاي 
صادر ش��ده بيشتر به اين دليل اس��ت كه در استعلام 
صورت گرفته از طرف سازمان مشخص شده كه برخي 
افراد ثبت نام كننده، داراي پوش��ش بيمه اي ديگري 

هستند و البته برخي نيز به دليل 
فرآيند اس��تعلام در انتظار صدور 

دفترچه بيمه قرار دارند.« 
او افزود: »به طور معمول از آغاز 
ثبت نام تا صدور دفترچه با توجه 
به محل سكونت افراد بين 2 تا 3 
هفته زمان لازم است كه در برخي 
مناط��ق كم جمعي��ت اين مدت 
به كمتر از 2 هفته نيز مي رس��د 
ول��ي درمجموع س��قف تعيين 
شده براي صدور دفترچه بيشتر 
از يک ماه نيست و س��عي ما اين 
اس��ت كه اين مدت را به حداقل 
ممكن كاهش دهيم و اگر در اين 
مدت فرد متقاضي براي خدمات 
بستري به بيمارستان هاي دولتي 
و دانش��گاهي مراجع��ه كن��د، با 
معرفينامه اي كه از طرف سازمان 
براي او صادر خواهد ش��د، بدون 

دفترچه نيز مي تواند از بس��ته خدماتي بيمه سلامت 
استفاده كند.«

ميرش��اه ولد با بيان اينكه پ��س از تهران، اس��تان 
خراس��ان رضوي با يک ميليون و 610 هزار و 165 نفر 
بيش��ترين ميزان ثبت نام را داشته اس��ت، گفت: »بر 
همين اساس تاكنون براي متقاضيان خراسان رضوي 
960 هزار دفترچه صادر شده است. همچنين براساس 
همين آمار، كمترين ميزان ثبت نام ب��ا 41 هزار نفر و 
صدور 32 هزار دفترچه مربوط به اس��تان كهگيلويه و 

بويراحمد است.«
او آمار پايين ثبت نام در برخي اس��تان هاي كشور را 
به دليل جمعيت پايين اين مناطق يا وجود روستاها، 
مناطق عشايرنشين و ش��هرهاي كمتر از 20 هزار نفر 
عنوان كرد و افزود: »در مناطقي كه مردم در روستاها يا 
به صورت عشايري زندگي مي كنند، به صورت خودكار 
تحت پوشش بيمه روستاييان و عش��اير قرار دارند كه 
به لحاظ كيفيت بسته خدماتي با ديگر بيمه شدگان 
تفاوتي ندارند و فق��ط نحوه درياف��ت در اين مناطق 

براساس نظام ارجاع صورت مي گيرد.«
سخنگوي س��ازمان بيمه س��لامت ايران، 2 هدف 
اصل��ي اي��ن س��ازمان را اينگونه 
تش��ريح كرد: »س��ازمان در ابتدا 
ايجاد پوش��ش فراگير براي تمام 
آحاد جامعه را دنبال مي كند كه 
خوشبختانه تا اين لحظه به هدف 
از پيش تعيين شده در اين راستا 
دست يافته ايم و هدف دوم ارتقای 
بس��ته خدمتي و نظارت بر ارايه 
خدمات به بيمه شدگان است كه 
در اي��ن  خصوص ني��ز در همين 
مدت يک س��ال اقدام��ات خوبي 

انجام گرفته است.«
راس��تاي  »در  داد:  ادام��ه  او 
كيفي سازي بيمه سلامت ايران از 
چند ماه گذش��ته ميزان فرانشيز 
دريافت��ي در خدمات بس��تري 
در بيمارس��تان هاي دولت��ي و 
بيمه ش��دگان  از  دانش��گاهي 
روس��تايي از 5درصد به 3درصد 
و همچني��ن اين مي��زان براي س��اير بيمه ش��دگان 
تحت پوشش از 10درصد به 6درصد كاهش يافته است. 
همچنين با حمايت ويژه هيأت دول��ت و وزارت كار و 
تعاون تعداد اقلام دارويي تحت پوشش افزايش يافته 
اس��ت. براي نمونه، بيمارانی ك��ه تحت عمل جراحي 
پيوند قلب، كليه، كبد و ريه قرار م��ي گيرند در زمان 
بستري پس از دريافت پيوند نياز به داروهايي دارند كه 
تاكنون در تعهد بيمه نبوده و اخيرا در تعهد س��ازمان 
بيمه سلامت قرار گرفته كه به طور ميانگين هزينه اين 

داروها در يک دوره درمان رقم��ي حدود 20 ميليون 
تومان است كه خوشبختانه با حمايت هاي خوبي كه 
در اين زمينه صورت گرفت، اي��ن اقلام دارويی تحت 

تعهد بيمه سلامت قرار گرفته است.«
ميرشاه ولد افزود: »همچنين با حمايت هاي صورت 
گرفته از سوي دولت، بيمه شدگاني كه به بيماري اعتياد 
گرفتار هس��تند، مي توانند با ثبت نام در سامانه »پابا« 
مراحل درمان خ��ود را در مراكز رس��مي ترك اعتياد 
آغاز كنند كه براي اين اف��راد در مرتبه اول 75 درصد، 
مرتبه دوم 50 درصد و در مرتبه سوم 25 درصد هزينه ها 

توسط بيمه سلامت پرداخت خواهد شد.«
سخنگوي بيمه سلامت ايران درخصوص دريافت 
حق بيمه از بيمه شدگان در  سال آينده گفت: »سرانه 
حق بيمه در سال گذشته 258 هزار تومان بود كه اين 
رقم توس��ط دولت پرداخت ش��د، تا اين لحظه هيچ 
دستورالعملي براي دريافت حق بيمه براي  سال آينده 
صادر نش��ده اس��ت و هنوز هيچ چيز در اين  خصوص 

مشخص نيست.«
او همچنين برنامه  سال آينده بيمه سلامت را تمركز 
روي افزايش كيفيت بسته خدماتي عنوان كرد و گفت: 
»برآورد ما اين اس��ت ك��ه آم��ار ثبت نام كنندگان در 
همين حدود باقي خواهد ماند البته تغييراتي به دليل 
ثبت نام ه��اي جديد ص��ورت خواهد گرف��ت چراكه 
امكان دارد افرادي از پوش��ش بيم��ه اي خود به دلايل 
مختلف خارج شوند و به همين دليل سامانه ثبت نام 
بيمه س��لامت براي عموم مردم باز است، ولي تفاوت 
معناداري در آمار به وجود نخواهد آمد به همين دليل 
تمام تلاش ما در راس��تاي افزاي��ش كيفيت خدمات 
ارايه شده به بيمه شدگان قرار دارد كه البته در اين راه 

حمايت هاي دولت نقش بسزايي خواهد داشت.«
او درخصوص س��نجش مي��زان رضايتمندي مردم 
از خدمات بيمه س��لامت گفت: »تاكن��ون اقدام علمي 
مش��خصي در اين خصوص انجام نگرفته است، ولي با 
توجه به بررس��ي هاي ميداني صورت گرفت��ه و آماري 
كه از سوي مراكز خدمات درماني به دست ما مي رسد، 
بيمه ش��دگان از خدم��ات دريافت��ي رضايت نس��بي 
دارند، به ويژه آنكه براس��اس آمار به دست آمده بيش از 
95 درصد بيمه شدگان در طرح بيمه سلامت همگاني 
را حاشيه نشين هاي ش��هرها و افراد كم درآمد يا بيكار 
تشكيل مي دهند كه متاسفانه بسياري از آنها به دليل بالا 
بودن هزينه درمان داراي بيماري هاي زمينه اي هستند 
كه با دريافت دفترچه جهت درمان ب��ه مراكز درماني 
مراجعه كرده اند، با توجه به اين شرايط و ميزان مراجعه 
افراد تحت پوشش به نظر مي رسد كه تا حد قابل قبولي 

توانسته ايم انتظارات بحق مردم را برآورده كنيم.«
ميرش��اه ولد همچنين در پايان گفت: »اگر افرادي 
تاكنون موفق ب��ه دريافت دفترچه نش��ده اند، حتما 
تحت پوشش بيمه ديگر هستند. از ثبت نام كنندگان 
تقاضا داريم كليه مراحل ثبت نام را با دقت انجام دهند 
و اگر تحت پوشش بيمه هاي درماني ديگري هستند در 

اين سامانه ثبت نام نكنند.«

د یار

مدیركل راه و شهرسازي مازندران:   

 زیبایی حریم راه ها موجب 
آرامش در رانندگی است

مديركل راه و شهرسازي استان مازندران عنوان 
كرد: حريم راه جزو جدا نش��دني آن بوده، از اين رو 
حفظ و زيبايي آن موجب آرامش و آس��ايش هنگام 
رانندگي است. به گزارش روابط عمومي اداره كل راه 
و شهرسازي استان مازندران مهندس حيدر نوروزي 
ضمن بي��ان اين مطل��ب افزود: به لح��اظ تقاضاي 
بي ش��مار جهت تفكيک اراضي در حاشيه راه هاي 
مازن��دران به دليل ايجاد مش��اغل متعدد مرتبط با 
نياز كاربران جاده اي، اراضي مج��اور حريم راه هاي 
اين استان از اهميت بسيار بالايي برخوردار است كه 
اين مهم عاملي شده تا ساخت وسازهايي در حاشيه 
راه هاي مذكور بدون مجوز از مراكز ذيربط به صورت 
غيرمجاز صورت پذيرد. وي ادام��ه داد: از طرفي به 
دليل رشد فزاينده ترافيک و توليد خودرو، محورهاي 
استان نياز اساسي به ارتقای و توسعه و تعريض داشته 
كه اين پديده ناموزون و نامتعارف اثرات بسيار سويي 

را در سطح محورها ايجاد كرده است.
مهن��دس ن��وروزي در ادامه ب��ه برنامه هاي اين 
اداره كل براي پاكس��ازي و زيباس��ازي حريم راه ها 
اشاره و عنوان كرد: اين اداره كل به منظور جلوگيري 
از سوانح رانندگي و افزايش ضريب ايمني محورهاي 
استان و همچنين در پيش بودن بهار طبيعت و ايام 
نوروز و حضور مس��افران و گردش��گران نوروزي از 
سرتاسر كشور به اين استان، ساماندهي و پاكسازي 
حريم محورهاي ارتباطي استان را در دستور كار قرار 

دارد.
مديركل راه و شهرسازي مازندران در ادامه تخريب 
ساخت و س��ازهاي غيرمج��از، برچي��دن تابلوهاي 
غيراستاندارد و بدون مجوز، جمع آوري نخاله ها و ... 
را ازجمله برنامه هاي اجرايي اي��ن اداره كل در طرح 

پاكسازي حريم راه ها عنوان كرد.
مهندس نوروزي در خاتمه خواس��تار عزم و اراده 
ملي هم��ه مردم به خصوص مالكين حاش��يه راه ها 
در زمينه پاكس��ازي حريم راه ها شد و اظهار داشت: 
ساخت وساز غيرمجاز در حريم راه ها يعني استقبال 
از پيامدهاي ناگوار ترافيكي و ناامني شديد در سطح 
محورها و همينطور محدوديت اراضي براي توسعه 
و تعريض محورها كه اين مسائل مي تواند در سطح 
وسيع تر عاملي در جهت ركود توسعه همه جانبه اين 

استان سرسبز و ولايتمدار باشد.

برگزاری هشتمین دوره مسابقات 
قرآنی شرکت گاز استان با حضور 

433 متسابق
دبير ستاد قرآنی شركت گاز مازندران از برگزاری 
هش��تمين دوره مس��ابقات قرآنی ويژه كاركنان و 
همسران كاركنان شركت گاز استان با حضور 433 

متسابق خبر داد.
به گزارش روابط عمومی ش��ركت گاز مازندران، 
»سيدحمزه عمادی« در جلسه توجيهی هشتمين 
دوره مس��ابقات قرآنی ويژه كاركنان و همس��ران 
كاركنان ش��ركت گاز اس��تان، با گراميداشت ياد و 
خاطره، زنده ياد مهندس صمد ولی پور، عضو سابق 
س��تاد قرآنی گاز اس��تان، گفت: مهندس ولی پور 
به عنوان فرزند گرانقدر ش��هيد، حضوری شايسته 
و تاثيرگذار در س��تاد قرآنی ش��ركت گاز مازندران 
داشت و نقش ارزنده ای در برگزاری مسابقات قرآنی 
ايفا می كرد. وی در ادامه افزود: انش��اءالله با توجه به 
استقبال مطلوب انجام ش��ده، مسابقات امسال نيز 
با شكوه بيشتری نسبت به سال های گذشته برگزار 
خواهد شد. عمادی يادآور ش��د: اين مسابقات 13 
اسفندماه امسال در رشته های مفاهيم قرآن، مفاهيم 

نهج البلاغه، حفظ، قرائت و اذان برگزار می شود.
فرمانده بسيج گاز مازندران با بيان اين كه بايد با 
تمام توان در راستای ترويج قرآن و مفاهيم قرآنی در 
سطح جامعه و سازمان تلاش شود، افزود: نفرات برتر 
مسابقات قرآنی به مسابقات سراسری شركت ملی 

گاز ايران اعزام خواهند شد.
عمادی ضم��ن تأكيد بر لزوم توج��ه و دقت نظر 
ويژه در حوزه مس��ائل قرآنی اظهار كرد: انش��ا  ءالله 
از توانمندترين داوران برای قض��اوت در اين دوره از 
مسابقات بهره مند خواهيم شد تا مسابقات با بهترين 

كيفيت ممكن برگزار شود.

کسب رتبه 95   شرکت فولاد اکسین 
خوزستان میان 100 شرکت برتر ایران 
 ش��ركت فولاد اكس��ين خوزس��تان براس��اس 
اطلاعات مالی و با احتس��اب حج��م فروش موفق 
به كس��ب رتبه 95 ميان 100ش��ركت برتر ايران 
شد. به گزارش روابط عمومی، مديرعامل سازمان 
مديريت صنعتی در هفدهمين همايش رتبه بندی 
100 شركت برتر ايران در  سال مالی 1392 كه هر 
ساله از سوی سازمان مديريت صنعتی ايران انجام 
می شود، گفت: بين 500 شركت برتر  سال گذشته، 
بيش از 86 درصد از فروش مربوط به 100 شركت 

اول است.
مجتبی رجب بيگ��ی می افزايد: ش��ركت فولاد 
اكس��ين خوزس��تان ب��ا ت��لاش و هم��ت مديران 
ارش��د و كليه كاركنان خود همچني��ن همكاری با 
سهامداران، هيأت مديره، مشتريان و كليه ذينفعان 
توانست با ارتقا 8 پله ای رتبه خويش از جايگاه 103  
سال گذش��ته به رتبه نود و پنجم شركت های برتر 

ايران برسد.
وی با اش��اره به تأثير نتايج رتبه بندی شركت ها 
اظهار داش��ت:  ش��ركت هايی كه موفق به كس��ب 
رتبه های مناس��ب در اين رتبه بندی می شوند پس 
از آن رش��د چش��مگيری در فروش و صادرات پيدا 

خواهند كرد. 
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استاندار لرستان:   

سختگیری های بی مورد منجر به از 
بین رفتن بافت تاریخی خرم آباد 

شده است 
اس��تاندار لرس��تان گفت: ميراث فرهنگی و 
گردشگری استان برنامه  س��ال 94 خود را روی 

1000 ميليارد تومان تنظيم كند.
به گزارش ايسنا، مهندس هوشنگ بازوند در 
كارگروه گردشگری استان، افزود: در شهرهايی 
با قدمت بالا حتم��ا بافت تاريخی وج��ود دارد، 
خرم آباد هم با توجه به قدمت تاريخی بايد بافت 

تاريخی اش تعريف و مشخص شود.
وی با بيان اين كه ام��كان ندارد خرم آباد با اين 
سابقه فاقد بافت تاريخی باشد و نبايد دراين باره 
كوتاهی شود، ادامه  داد: اين كه از سال 84 تاكنون 
بافت تاريخی خرم آباد مشخص نشده، قصوری 

بوده كه صورت گرفته است.
نماينده عالی دولت در لرستان با انتقاد از اين كه 
س��ختگيری های بی مورد منجر به از بين رفتن 
بافت تاريخی خرم آباد شده است، يادآور شد: اين 
مهم در دستوركار كميسيون ماده 5 قرار خواهد 

گرفت تا تعيين تكليف شود.
بازوند با اش��اره به اين ك��ه بافت های تاريخی 
ميراثی است كه به ما رسيده و موظف هستيم آن 
را به نسل آينده منتقل كنيم و تأكيد جدی روی 
تعيين تكليف بافت تاريخی خرم آباد داريم، يادآور 
شد:   معاون عمرانی استاندار را موظف می كنيم 
نسبت به تعيين تكليف بافت تاريخی خرم آباد 

اقدام كند.
وی با بيان اين كه بودجه يک بحث پيش بينی 
ش��ده اس��ت، اظهارك��رد: ميراث فرهنگی بايد 
15روز ديگر برنامه عملياتی  سال 94 با تفكيک 
شهرستان را ارايه دهد، همچنين تفاهمنامه ای 
بين مدي��ركل ميراث با فرماندار شهرس��تان ها 
امضا ش��ود تا هر رقمی در حوزه گردشگری در 
اين شهرها مشخص شده به امضای اين دو مقام 

برسد.
اس��تاندار بيان كرد: با توجه به پتانسيل های 
گردشگری استان رقم 282 ميليارد تومانی كه 
ميراث درنظر گرفته كم اس��ت و بايد اين رقم به 
چندين برابر برسد تا براساس آن حركت جدی 

روی جذب سرمايه گذار داشته باشيم.
بازوند با بيان اين كه اداره كل ميراث بايد برنامه 
خود را برای  سال 94، روی 1000ميليارد تومان 
تنظيم كند تا بتوان��د در اقتصاد اس��تان نقش 
بسزايی داشته باشد، يادآور شد: به رغم اين كه در 
مصاحبه های مديران رسم و باب است كه لرستان 
استان آبشارها، بناهای تاريخی و... است اما عملا 
هيچ س��رمايه گذاری روی اين قابليت ما صورت 

نگرفته است.
وی گفت: برخ��ی اماكن مذهبی در اس��تان 
نيازمند گردشگر و توريسم مذهبی است كه بايد 
ميراث با اداره كل اوقاف هماهنگی لازم را داشته و 

سرمايه گذاری كنند.
اس��تاندار لرستان درباره س��ايت گردشگری 
مخملكوه، گفت: اين مهم در دستوركار  سال 94 
قرار گرفته و چندين س��رمايه دار اعلام آمادگی 

كردند.
وی درباره آخرين وضع مركز ورشوشناس��ی 
بروجرد اظهار كرد: در بروجرد قرار بر اين شد كه 
مركز ورشوشناسی راه اندازی شود اما راه اندازی 
اين مركز مجوز می خواهد كه بعد از اخذ مجوز آن 

استانداری ساختمانش را تأمين می كنيم.
بازوند درباره آخرين وضع دو هتل صخره ای و 
شاپورخواست خرم آباد بيان كرد: از لحاظ قانونی 
پيمانكار اين پروژه هتل صخره ای خلع يد شده و 
البته تا سقف 12 ميليارد تومان اين پروژه تأمين 
اعتبار ش��ده كه در ف��از اول آن 6 ميليارد تومان 
محقق می شود، همچنين هتل شاپورخواست 
قرار اس��ت توس��ط ي��ک س��رمايه گذار بخش 

خصوصی تملک شود.

چشمه های آبگرم دهلران 
ساماندهی شوند 

معاون عمرانی و برنامه ريزی فرماندار دهلران 
بر لزوم ساماندهی چشمه های آبگرم به دهلران 

تأكيد كرد. 
به گزارش ايس��نا، »عيس��ی درويش��ی« در 
نشست ساماندهی چش��مه های آبگرم دهلران 
برای اراضی كش��اورزی پايين دست اظهار كرد: 
با كار كارشناس��ی و انجام مطالع��ات لازم طرح 
ساماندهی آب چش��مه های آبگرم برای اراضی 
كش��اورزی پايين دس��ت اين شهرستان دنبال 

می شود. 
وی با بيان اين كه كشاورزان دهلرانی هر ساله 
در جنوب شهر دهلران با هدايت اين آب از طريق 
كانال مبادرت به انجام امور كشاورزی می كنند، 
افزود: به علت عبور از جداول شهر سبب آسيب 
رساندن به زيرساخت های شهری، وسايل خانگی 

و تأسيسات برق شده است. 
معاون عمرانی و برنامه ريزی فرماندار دهلران 
اضافه كرد: برای رفع اين مشكل از طريق كميته 
برنامه ريزی شهرس��تان اعتباری برای مطالعه 
س��اماندهی آب چش��مه ها و انتقال ب��ه اراضی 

كشاورزی در نظر گرفته می شود. 
درويش��ی با اش��اره ب��ه 600 هكت��ار اراضی 
كش��اورزی تحت پوش��ش آب اين چش��مه ها 
تصريح كرد: طرح مطالعه نحوه عبور آب از شهر 
و ساماندهی آن در خروجی شهر برای استفاده 
كش��اورزان از نكات مهمی است كه بايد به دقت 

بررسی شود. 

خانه به خانه 

میرشاه ولد با بیان اینكه 
پس از تهران، استان 

خراسان رضوي با یک میلیون 
و 610 هزار و 165 نفر بیشترین 
میزان ثبت نام را داشته است، 

گفت: »بر همین اساس 
تاكنون براي متقاضیان 

خراسان رضوي 960 هزار 
دفترچه صادر شده است. 
همچنین براساس همین 

آمار، كمترین میزان ثبت نام 
با 41 هزار نفر و صدور 32 هزار 

دفترچه مربوط به استان 
كهگیلویه و بویراحمد است.«

شمال

س�اری- علی جعفری گرجی| مهدی عبوری 
در نشست شوراي اداري ش��هرداري ساري با اشاره 
به افزايش چشمگير بودجه سال آينده گفت: بودجه 
 س��ال 94 ش��هرداري مركز مازندران 350 ميليارد 

تومان به تصويب شوراي اسلامي شهر ساري رسيد.
شهردار ساری با اشاره به بودجه چشمگير ساري 
و فعاليت هاي بسيار موفقي كه ش��هرداري داشته 
است، گفت: نبايد فكر كنيم كه اين اقدامات به راحتي 
انجام مي ش��ود و بودجه دولتي را با ي��ک تعارف در 
اختيار ما مي گذارند با كمال تاس��ف بايد اعلام كنم 
برخي داخل يا خارج از ش��هر و استان هم همراهي 
نمي كنند و مي گويند توس��عه ش��هر كافي است يا 
براي توق��ف پروژه ها ده ها بهان��ه مي آورند تا جايي 
كه مجبور مي ش��ويم در برابر هر مدير و مسئولي در 
استان و تهران كه عليه منافع شهر سد ايجاد مي كنند 
با قدرت و قاطعانه ايس��تادگي كنيم و حق و حقوق 
مردم را بگيريم اگر طي 2ماه اخير هر هفته يكي، دو 
روز به تهران مي روم و با بسياري از مسئولان رايزني 

و چانه زني مي كنم براي گرفتن همين حقوق است. 
يك��ي از موارد آن همي��ن يكي، دو م��اه اخير اتفاق 
افتاد و ساري امتيازي گرفت كه هيچكدام از 1300 

شهرداري كشور نتوانستند دريافت كنند.
عبوری با اشاره به قوانين و مقررات موجود، خطاب 
به معاونان و مديران خود گفت: هيچ ارگان، دستگاه 
و سازماني جز ارگان هاي نظامي و اطلاعاتي كشور 
نمي توانند مانع از ورود ش��هرداري به آن سازمان ها 
ش��وند بنابراين بايد با قدرت و صلابت ايس��تادگي 
كنيد و هرجا كه تشخيص داديد بايد ورود شود، ورود 
كنيد ضمن آنكه انتظار مي رود در اجراي پروژه ها نيز 
دقت و سرعت كافي ايجاد شود و اينگونه نباشد كه 
شهروندان مجبور شوند هزينه عدم دقت و سرعت 

احتمالي شهرداري را تقبل كنند.
وي با تاكيد بر اين مطلب كه من با مردم شهرم عهد 
و پيمان بستم تا در شهرداري هستم جز به خدمت و 
كار به چيز ديگري فكر نكنم، گفت: بر سر اين پيمان 
هم ايس��تاده ام و ذره اي هم كوتاه نمي آيم بنابراين 

نه كم كاري را تحم��ل مي كنم و نه س��نگ اندازي 
و بهانه جوي��ي را بنابراين از معاون��ان و مديران نيز 
مي خواه��م در برابر ك��م كاري و س��نگ اندازي ها 
مقاومت كنند و بدانند كه هميش��ه و همه جا بنده 

پشت آنها ايستاده و از آنها حمايت مي كنم.
شهردار س��اري با اس��تناد به گزارش مدير عامل 
سازمان پارك ها و فضاي سبز از 2برابر شدن ميزان 
فضاي سبز طي 2 سال اخير س��خن گفت و تاكيد 
كرد: زماني كه ش��هرداري را تحويل گرفتيم ميزان 
فضاي سبز ساري 21هكتار بود اما اكنون اين رقم به 
بيش از 42 هكتار رسيده است اما ما به اين نيز بسنده 
نخواهيم كرد. چراكه هم ظرفيت شهر و هم ظرفيت 

شهرداري و شهروندان بيش از اين است.
عبوری در ادامه از احداث پارك��ی بزرگ در جوار 
شهربازي ساری خبر داد و افزود: اطمينان مي دهم 
اين پارك حتي از بوس��تان ملل نيز زيباتر و مصفا تر 

خواهد بود.
وي ب��ه تش��ريح فعاليت ه��اي ش��هرداري و 

س��ازمان هاي تابعه در ايام الله ده��ه فجر پرداخت و 
افزود: يكی از اين مراس��م برگزاری يادواره شهداي 
گ��ردان مس��لم بن عقيل و 8 ش��هيد دوران انقلاب 
اسلامي ساري بود كه خوش��بختانه در اين مراسم 
هم از تمام طبقات جامعه شركت كردند و استقبال 
ما نيز براي برگزاري اين مراسم در بوستان ملل براي 
اين بود تا فرصتي ايجاد ش��ود كه اقشار مذهبي هم 
اين بوس��تان را از نزديک مشاهده كنند و در جريان 

فعاليت هاي شهرداري قرار بگيرند. 
شهردار ساري با اشاره به در پيش بودن  سال جديد 
و تعطيلات نوروزي كه ساري ميزبان جمع كثيري از 
مسافران خواهد بود به ضرورت گلباران كردن شهر 
اشاره كرد و افزود: بايد تمام بلوارها و ميادين ساري 
به طرز چش��مگيري گلكاري شود به همين منظور 
هر يک از 10 سازمان شهرداري بايد يكي از ميادين 
شهر و بلوار منتهي به آن را گلكاري كرده و شرايطي 
ايجاد كنند كه وقتي به هرسو چشم مي اندازيم ساري 

را گلباران ببينيم.

تصویب بودجه 350میلیارد توماني شهرداری ساری برای  سال 94
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